
 
 
 

Z	  A	  P	  I	  S	  N	  I	  K	  
2.	  seje	  Vaškega	  odbora	  Žižki,	  

ki	  je	  bila	  v	  ponedeljek,	  12.	  januarja	  2015,	  ob	  18.	  uri	  
v	  vaško-‐gasilskem	  domu	  v	  Žižkih.	  

	  
Prisotni:	   Petra	   Gabor,	   Mojca	   Makovec	   Haložan,	   Miha	   Horvat,	   Anton	   Horvat,	   Dušan	  
Utroša,	  Vladimir	  Žalik.	  
	  
	  
Dnevni	  red:	  

1. Ugotovitev	  prisotnosti	  
2. Pregled	  in	  potrditev	  zapisnika	  1.	  seje	  
3. Organizacija	  6.	  vaškega	  tekmovanja	  v	  pikadu	  
4. Obravnava	  predlogov	  konkretnih	  projektov	  za	  vključitev	  	  

v	  Razvojni	  program	  Občine	  Črenšovci	  2012	  –	  2017	  
5. Pregled	  Pravilnika	  o	  upravljanju	  in	  koriščenju	  prostorov	  	  

vaško-‐gasilskega	  doma	  Žižki	  in	  razprava	  o	  morebitnih	  dopolnitvah	  
6. Priprava	  dopolnitve	  seznama	  govornikov	  na	  pogrebih	  
7. Razno	  

	  
	  
Ad/1	  
Na	  seji	  so	  bili	  prisotni	  vsi	  člani	  Vaškega	  odbora	  Žižki.	  
	  
Ad/2	  
Ker	  je	  zapisnik	  predhodno	  bil	  poslan	  vsem	  članom	  VO	  Žižki	  in	  že	  potrjen	  po	  elektronski	  
pošti,	   se	   zapisnik	   1.	   seje	   VO	   ni	   ponovno	   bral.	   Hkrati	   so	   vsi	   prisotni	   dali	   soglasje	   k	  
zapisanemu	  in	  se	  dogovorili,	  da	  se	  zapisniki	  na	  sejah	  ne	  bodo	  ponovno	  potrjevali.	  
	  
Ad/3	  
Ker	   se	   bo	   v	   soboto,	   24.	   januarja	   2015,	   več	   gasilskih	   ekip	   s	   svojimi	   navijači	   udeležilo	  
gasilskega	  tekmovanja	  v	  spajanju	  sesalnega	  voda	  v	  Črenšovcih,	  se	  je	  VO	  soglasno	  odločil,	  
da	  se	  6.	  vaško	  tekmovanje	  v	  pikadu	  prestavi	  na	  petek,	  23.	  januar	  2015,	  ob	  18.	  uri.	  
Tako	  bodo	  vaščani	  imeli	  možnost,	  da	  se	  lahko	  udeležijo	  tako	  ene	  kot	  druge	  prireditve.	  
	  
Posamezne	  zadolžitve	  članov	  VO	  Žižki	  za	  organizacijo	  tekmovanja:	  
- Miha	   Horvat	   se	   dogovori	   z	   Romanom	   Kolenkom	   za	   test	   pikado	   avtomatov	   in	  

prikaz	  kako	  se	  z	  avtomati	  upravlja	  
- Anton	  Horvat	  preveri	  stanje	  puščic	  in	  konic	  
- Miha	  Horvat	  poskrbi	  za	  oblikovanje	  vabila,	  se	  na	  občini	  dogovori	  za	  kopiranje	  ter	  

raznos	  po	  Žižkih,	  vabilo	  objavi	  na	  www.zizki.si	  in	  ustvari	  dogodek	  na	  Facebooku	  
- Anton	  Horvat	  se	  dogovori	  za	  nabavo	  hrane	  in	  pijače	  (Gabrek)	  
- predprijave	  je	  možno	  oddati	  po	  telefonu	  pri	  Vladimirju	  Žaliku	  ali	  Mihi	  Horvatu	  
- Miha	  Horvat	  omogoči	  možnost	  spletne	  prijave	  na	  dogodek	  na	  vaški	  spletni	  strani	  

www.zizki.si	   in	   pripravi	   ter	   razdeli	   prijavne	   liste	   v	   okrepčevalnici	   Kamin	   in	  
gostišču	  Žabjek	  



 
 
 
- Mojca	  Makovec	  Haložan	  priskrbi	  prte	  za	  mize	  
- Miha	  Horvat	  se	  dogovori	  za	  računalniško	  evidenco	  tekmovanja	  z	  Denisom	  Pršo	  
- Miha	  Horvat	  izdela	  in	  natisne	  cenike	  
- Anton	  Horvat	  se	  dogovori	  za	  vino	  (Gostišče	  Žabjek)	  
- Mojca	  Makovec	  Haložan	  pripravi	  drobiž	  za	  blagajno	  
- za	  nemoten	  potek	  tekmovanja	  in	  kontrolo	  na	  tekmovalnem	  prostoru	  Miha	  Horvat	  

najde	  dva	  kandidata	  (predlogana	  Mihael	  Cigut	  in	  Branko	  Raščan)	  
- za	  izvedbo	  in	  vodenje	  tekmovanja	  bo	  skrbel	  Miha	  Horvat	  
- v	  kuhinji	  bosta	  Petra	  Gabor	  in	  Mojca	  Makovec	  Haložan	  
- za	  strežbo	  sta	  zadolžena	  Anton	  Horvat	  in	  Vladimir	  Žalik	  
- Dušan	  Utroša	  priskrbi	  nagrade	  za	  6	  ekip	  (prve	  tri	  v	  vsaki	  kategoriji)	  
- Miha	  Horvat	  dogodek	  prijavi	  na	  UE	  Lendava	  
- pripravljanje	  dvorane	  bo	  v	  četrtek,	  22.	  januarja	  2015,	  ob	  18:00,	  	  

pospravljanje	  pa	  dan	  po	  prireditvi	  
	  
Ad/4	  
Anton	  Horvat	  je	  uvodoma	  poročal	  o	  tem,	  da	  je	  nadstrešek	  za	  vaško-‐gasilskim	  domom	  že	  
naročen	  in	  plačan.	  Šlo	  bo	  za	  leseno	  konstrukcijo,	  naredila	  se	  bo	  nova	  streha,	  stene	  bodo	  
iz	  brun.	  Projekt	  izgradnje	  igrišča	  se	  mora	  v	  celoti	  zaključiti	  najpozneje	  do	  meseca	  maja.	  
Vladimir	  Žalik	  je	  pridobil	  in	  predstavil	  predračun	  za	  druga	  dela,	  ki	  bi	  jih	  opravil	  KIT	  Žižki	  
d.	   o.	   o.	   Gre	   za	   približno	   1	   tono	   pocinkanega	   železa,	   predračunska	   vrednost	   pa	   znaša	  
7.600	  €.	  V	  podjetju	  KIT	  Žižki	  d.	  o.	  o.	  so	  obljubili	  1.000	  €	  sponzorskih	  sredstev,	  od	  tega	  je	  
polovico	   že	   realizirano.	   Vladimir	   Žalik	   je	   predlagal,	   da	   se	   zaradi	   omejenih	   finančnih	  
sredstev	   organizira	   delovna	   akcija	   na	   kateri	   se	   bodo	   postavila	   sidra	   za	   konstrukcijo.	  
Predlagal	   je	  še,	  da	  se	  dobimo	  na	   ločeni	  seji,	  kjer	  bi	  naredili	   točen	  plan	  dela	   in	   finančni	  
plan.	  Anton	  Cigan	  iz	  podjetja	  KIT	  Žižki	  d.	  o.	  o.	  pa	  je	  predlagal,	  da	  se	  odgovorni	  oglasijo	  
pri	  njem,	  da	  se	  uskladi	  kdo	  bo	  kaj	  in	  kako	  delal.	  Vladimir	  Žalik	  je	  spomnil	  še	  na	  obljubo	  
prodajalca	  opreme	  za	  igrišče,	  ki	  se	  je	  zavezal,	  da	  bo	  financiral	  nakup	  dresov	  ob	  otvoritvi	  
igrišča.	  
Mojca	  Makovec	  Haložan	   je	   na	   vprašanje	   Vladimirja	   Žalika	   glede	  morebitnih	   aktualnih	  
razpisov	   za	   razne	   manjše	   investicije	   pojasnila,	   da	   bodo	   tovrstni	   razpisi	   po	   njenih	  
podatkih	  objavljeni	  predvidoma	  sredi	  leta.	  V	  naslednjem	  razvojnem	  obdobju	  2014-‐2020	  
pa	  bo	  predvsem	  poudarek	  na	  mehkih	  vsebinah	  in	  manj	  na	  infrastrukturi.	  
	  
VO	  Žižki	  je	  soglasno	  sprejel,	  da	  se	  na	  naslednji	  seji	  Občinskega	  sveta	  Občine	  Črenšovci	  v	  
imenu	   Vaškega	   odbora	   Žižki	   v	   Razvojni	   program	   Občine	   Črenšovci	   2012	   -‐	   2017	   in	  
Proračun	  Občine	  Črenšovci	  za	  leto	  2015	  predlagajo	  sledeči	  projekti:	  

1. Čiščenje	  vseh	  jarkov	  v	  vasi	  Žižki	  zaradi	  odvodnjavanja.	  
2. Dokončanje	  nogometnega	  igrišča	  na	  odboj	  za	  vaško-‐gasilskim	  domom	  Žižki.	  
3. Sanacija	   fasade	   in	  prostorov	  vaško-‐gasilskega	  doma	  Žižki	   ter	  gasilskega	  muzeja	  

(starega	  gasilskega	  doma)	  zaradi	  poplav.	  
4. Odkup	   in	   popolna	   obnova	   nekdanjega	   samostana	   šolskih	   sestr.	   Zgodovinski	  

objekt	  namreč	  propada	   in	   kazi	   izgled	   vasi.	   V	  njem	  bi	   obudili	   dejavnosti	   šolskih	  
sester	   (učne	   delavnice	   za	   vse	   generacije,	   gospodinjsko-‐gospodarski	   tečaji	   ...),	  
ponudili	   možnost	   ustvarjanja	   novih	   zelenih	   delovnih	   mest	   in	   iskanja	   novih	  
priložnosti	  ter	  spodbujali	  razvoj	  podjetništva.	  



 
 
 

5. Sodelovanje	   v	   projektu	   "Potenciali	   prebivalcev	   in	   institucij	   Pomurja	   v	  
zmanjševanju	  zdravstvenih	  in	  socialnih	  neenakosti	  starejših	  v	  lokalnih	  okoljih"	  z	  
akronimom	  NAZDRAVJE.	  Nosilec	  projekta	   je	  Center	  za	  zdravje	   in	  razvoj	  Murska	  
Sobota.	  Cilji	  projekta	  so:	  
-‐	   preprečevanje	   nastajanja	   neenakosti	   v	   zdravju	   zaradi	   slabe	   pripravljenosti	   na	  
starost,	  
-‐	  povezati	  lokalne	  javne	  in	  ostale	  resurse	  in	  vzpostaviti	  lokalne	  koalicije	  –	  mreže,	  
ki	  se	  bodo	  sposobne	  hitro	  in	  učinkovito	  odzvati	  na	  izzive	  staranja	  v	  prihodnosti,	  
-‐	  zmanjšanje	  razlik	  v	  kakovosti	  zdravstvenih	  in	  socialnih	  storitev	  med	  uporabniki	  
in	  s	  tem	  daljše	  in	  kvalitetnejše	  bivanje	  doma	  oz.	  izven	  institucionalne	  oskrbe	  
Občina	  Črenšovci	  se	  v	  projekt	  vključi	  kot	  ena	  izmed	  5	  pilotnih	  občin	  v	  Sloveniji.	  	  	  

6. Učni	   center	   Samooskrbe	   Berlence.	   Poligon	   je	   namenjen	   pridobivanju	  
izkustvenega	  znanja	  o	  prsteh	  (analize	  zemlje),	  vodah	  (analize	  vode),	  ekosistemih	  
(spoznavanje	  vegetacije	   in	   ekosistemskih	   storitev),	   koriščenju	  obnovljivih	  virov	  
energije,	   spoznavanju	   kroženja	   vode	   in	   večnamenski	   rabi	   vodnih	   virov,	  
spoznavanju	   koristnih	   žuželk,	   talnih	   živali	   in	   odkrivanju	   novih	   možnosti	   za	  
zdravo	   pridelavo	   hrane.	   Projekt	   je	   namenjen	   različnim	   ciljnim	   skupinam:	  
učencem	   Osnovne	   šole	   Franceta	   Prešerna	   Črenšovci	   in	   Prežihovega	   Voranca	  
Bistrica,	  prebivalcem	  Občine	  Črenšovci	  in	  sosednjih	  občin,	  ljubiteljem	  vrtnarjenja	  
v	  regiji	  in	  izven.	  Projekt	  je	  zanimiv	  tudi	  s	  turističnega	  vidika.	  

7. Postavitev	   klopc	   in	   košev	   pri	   oziroma	   na	   pokopališču	   ter	   dokončna	   ureditev	  
razsvetljave.	  

	  
Ad/5	  
Na	   predlagan	   Pravilnik	   o	   upravljanju	   in	   koriščenju	   prostorov	   vaško-‐gasilskega	   doma	  
Žižki	  ni	  bilo	  pripomb.	  
Prisotni	  so	  razpravljali	  o	  predlogu	  Mihe	  Horvata,	  da	  bi	  uvedli	  plačilo	  kavcije	  za	  uporabo	  
vaško-‐gasilskega	  doma,	  ki	  pa	  bi	  bila	  vrnjena	  v	  primeru,	  da	  bi	  ob	  vrnitvi	  ključev	  bilo	  vse	  v	  
redu.	  Prevladalo	  je	  mnenje,	  da	  se	  kavcije	  zaenkrat	  ne	  bo	  pobiralo.	  
Vladimir	  Žalik	  je	  predlagal,	  da	  se	  do	  naslednje	  seje	  pripravi	  še	  hišni	  red	  vaško-‐gasilskega	  
doma,	   ki	   bo	   objavljen	   v	   domu	   (za	   pripravo	   je	   zadolžen	  Miha	   Horvat).	   Nato	   pa	   bo	   VO	  
pravilnik	  in	  hišni	  red	  v	  paketu	  potrdil	  in	  posredoval	  v	  potrditev	  tudi	  vsem	  društvom,	  ki	  
so	   stalni	   uporabniki	   doma.	   Predlagal	   je	   še,	   da	   se	   pripravi	   knjiga	   evidence	   in	   se	   določi	  
gospodarja,	  kot	  je	  določeno	  v	  pravilniku.	  Miha	  Horvat	  je	  dodal	  še	  svojo	  dopolnitev,	  da	  se	  
gospodarju	  določi	  honorar,	  ampak	  se	  zaenkrat	  VO	  ni	  odločil	  za	  to	  z	  obrazložitvijo,	  da	  se	  
v	  vaško-‐gasilskem	  domu	  dela	  vse	  na	  prostovoljni	  bazi.	  
Miha	   Horvat	   je	   predlagal,	   da	   se	   ob	   vsakem	   prevzemu	   ključev	   vaško-‐gasilskega	   doma	  
podpiše	  prevzemni	  list,	  s	  katerim	  se	  bo	  uporabnik	  zavezal,	  da	  odgovarja	  za	  vso	  nastalo	  
materialno	  škodo	  ter	  za	  javni	  red	  in	  mir.	  	  
V	  primeru,	  da	  uporabnik	  ne	  ščisti	  dvorane,	  se	  mu	  izstavi	  račun	  v	  višini	  20,00	  €	  (kolikor	  
znaša	  čiščenje).	  
	  
	   	  



 
 
 
Ad/6	  
Za	  potencialnega	  govornika	  na	  pogrebnih	  se	  je	  ponudil	  Dušan	  Utroša.	  
Miha	  Horvat	  bo	  posodobil	  seznam	  govornikov,	  ki	  je	  objavljen	  v	  poslovilni	  veži.	  
	  
	  
Ker	  je	  bil	  dnevni	  red	  izčrpan,	  je	  predsednik	  VO	  sejo	  zaključil	  ob	  20.30	  uri.	  
	  
	  

Zapisal:	  Miha	  Horvat	  


